
Folketingets Sundhedsudvalg har den 25. november 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 184 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).

Spørgsmål nr. 184:

’’Idet regeringen i vækstforumoplægget "Vækst og fornyelse gennem øget 
konkurrence" lægger op til en undersøgelse af, hvordan apotekersektoren kan
liberaliseres, bedes ministeren oplyse, om man forventer, at undersøgelsen vil
blive foretaget af et tværministerielt udvalg, som forpligtes til at inddrage både
relevante organisationer, foreninger og repræsentanter fra erhvervslivet i de-
res arbejde, eller om man forventer at undersøgelsen foretages efter en anden 
model. Ministeren bedes endvidere oplyse, hvornår den annoncerede under-
søgelse igangsættes.”

Svar:

Regeringen har i regi af vækstforumoplægget foreslået, at det nærmere un-
dersøges, hvordan apotekersektoren kan liberaliseres. Som det fremgår af op-
lægget, skal de konkrete liberaliseringstiltag baseres på analyser af de øko-
nomiske og tilgængelighedsmæssige konsekvenser.

Den nærmere proces og tidsplan for analysearbejdet er pt. under overvejelse.

Jeg vender tilbage til spørgeren, når der foreligger en afklaring.

Med venlig hilsen
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